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Skrivelse om vinterfotboll 

 

Det är viktigt att barn och unga har möjlighet till idrott under hela året. Utvecklingen inom 

fotbollen har lett till en ökad efterfrågan på tillgång till stadens anläggningar också vintertid. 

Detta är något som gör att staden behöver agera. Blir det en för lång paus mellan 

säsongerna finns risken att barn och unga hoppar av och att de under stora delar av året blir 

stillasittande. Därför är det viktigt att fotbollsföreningarna har möjlighet till verksamhet även 

under vinterhalvåret och vi ser att intresset för vinterfotboll ökar för varje år.  

 

Med anledning av den oro som funnits hos flera fotbollsklubbar inför fördelningen av tider för 

vinterfotboll för säsongen 2019-2020 ser vi ett behov att ta fram en fördelningsprincip för att 

på ett rättvist och jämställt sätt fördela tiderna utanför säsong. Det är viktigt för föreningarna 

att det finns en tydlighet och transparens i hur tiderna på våra idrottsanläggningar fördelas 

även vintertid. Det är också viktigt att fördelningen sker i dialog med föreningarna och 

Stockholms fotbollförbund.  

 

Därför uppdrar vi till Idrottsförvaltningen att: 

 
1. Ta fram en fördelningsprincip för fördelning av tider utanför säsong. 
2. Fördela den kommande vinterns tider i dialog med föreningarna och fotbollförbundet, 

prioritera barn och unga på de snöröjda planerna samt erbjuda utvalda tider på de 
uppvärmda planerna 

3. Om möjlig snöröja Kristinebergs BP under 28 oktober 2019–29 mars 2020 och om 
det inte är möjligt hitta en lämplig ersättning som ska snöröjas under samma period.  

 

 

 


